
Grundej erforeningen
TÅRNBY ENG

Referat fra ekstraordinær og ordirrær generalforsamJ.ing tirsdag
den 17. november L987, Tårnby Skole

Dagsorden for ekstraordinær generalforsamling

L. Valg af dirigent.
2. VaIg af formand.

Åbning af genera]-forsam].ingen

Kasserer Ivan Givskov bød velkommen. Der var fremmpdt r€pr€BS€n=
tanter for 2L parceller. ,.

ad 1: Valg af dirigent
Werner Nielsen blev valgt tiI dirigent. Werner Nielsen takkede
for valget og spurgte, ofl der var nogen, der havde noget at ind-
vende imod indkaldelsen, det var der ikke.

ad 2: VaIg af formand

Tom Flensted blev valgt ti1 formand, forel@big for 1 år da for-
manden i føIge vedtægterne er på valg næste år.

Herefter gik man over ti1 afholdelse af ordinær generalforsamling
med følgende dagsorden:

l-. Valg af dirigent
2. Formandens beretning

3. Regnskab og budget

4. Fastlæggelse af kontingent

5. Indkomne forslag
6. Valg ifølge vedtægterne

7. Eventuelt

ad l-: VaIg af dirigent

Werner Nielsen fortsatte som dirigent.

ad 2: Formandens beretning

Ivan Givskov aflagde beretning€D, da formanden, Mogens Hansen
trak sig tilbage i september L987.

Der har været afhoJ-dt 4 bestyreLsesmØder siden sidste generalfor-
samling.



Plantekummer
siaen EfAsEe generalforsamling er plantekummerne for enden af
Bolbrovej blevet opført. Bestyrelsen har diskuteret, hvorledes
disse kan holdes fri for ukrudt. En muligtred er, at hver grund-
ejer påtager sj-g at rense for ukrudt L uge årligt. En anden mu-
lighed er, at en grundejer påtager sig at holde plantekummerne
mod betaling af grundejerforeningen.

Traf ikdæmpende f oranstaltninger
rev ti1 TårnbY kommune i feb- 87

og har fået svar fra teknisk forvaltning. Kopier af disse breve
er sendt ti1 grundejerne. Bestyrelsen foreslår, åt grundejerfor-
eningen sender et nyt brev til kommunen, udkast er udsendt tiI
grundejerne sanmen med indkaldelsen ti1 generalforsamlingen.

Snerydr.ring
Der er bestilt snerydning til

Containere

samme pris sorn sidste år.

I år blev der k@rt 4,5 ton affald væk mod 4 ton sidste år.

Hybridnet
Foislag om tilslutning er udsendt til grundejerne

Bagstien
Forslag om etablering af fliser på bagstien ved Bolbrovej er
udsendt til. grundejerne.

Ivan Givskov spurgte herefter, ofl der var nogen, der havde kom-
mentarer tiJ- beretningen.

Vedr. snerydningen blev det bemærket, åt der sidste år havde
været problemer med knolde, der ikke blev fjernet af fejemaski-
nen. Dette vi1 bestyrelsen påtare.

Herefter bLev beretningen godkendt.

ad 3: Regrnskab

Kassereren grennemgik regrnskabet. AIIe har betalt kontingent d. d.

ad 4: Fast]-ægge]-se af kontingent

Det blev enstemmigt vedtaget, at kontingentet fortsat er 150 kr.
pr. kvartal.

ad 5: Indkomne forslag

Betaling tj-l sekretær
m, at der bevilges sekretæren l-5O kr. halv-

årligt bagud til dækning af udgifter i forbindelse med arbejde i
grundejerforeningen, blev godkendt.

Hybridnettet
Der-udspatdt sig en lang diskussion om bestyrelsens forslag om
tilslutning til hybridnettet. Diskussionen endte med, at man
foretog afstemning om, hvormange af grundejerne der er interesse-
rede i tilslutningen. Resultatet af afstemningen b1ev, at 25
stemte for og 2O stemte imod. Hermed bortfaldt forslaget, idet $
LL, stk. 3 i vedtægten ikke blev opfyldt.
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Bagstien
Man diskuterede ligeledes længe bestyrelsens forslag om etable-
ring af flisegang på bagstien.

Man foretog en afstemning, om man skulIe fortsætte med at drøfte
bestyrelsens forslag. 2L stemte ja og 27 stemte nei.

Under diskussionen fremkom f@lgende alternatj-ve forslag, som be-
styrelsen kan arbejde videre med:

a. Stien kl-oakeres.
b. Vedtægten (eIIer lokalplanen) ændres, så der tilføjes et punkt

oR, at stien skal reetableres af den enkelte grundejer, hvis
den ødelægges af k@rsel med byggematerialer m.m.

c. Der kan etableres en bom med Iås for enden af stien ved G1ams-
bjergvej, så stien er lukket for bilkørsel.

d. Der kan nedlægges dræn og'græsset reetableres.
e. Stien reetableres ved pligtarbejde.

Vedr. reparation af vej.
Brev fra kommunen af 24. juli L987 vedr. reparation af vej er
udsendt til grundejerne.
Bestyrelsen har indhentet tilbud på pålægning af ny vejbelæg-
ning, som vil koste ca. IOO.OOO kr. Tom Flensted har haft et m@de
med en sagkyndig fra teknisk forvaltning, som har vurderet, at
den nuværende vejbelægning kan hotde måske 8-1O år endnu, men i
hvert fald 5 år.
Bestyrelsen har indhentet tilbud på reparation af huller og repa-
ration af cLraussåstenskant. Det vil koste ca. 4.OOO kr.

' Trafikdæmpende foranstaltninger
Man diskuterede udkast ti1 skrivelse tiL kommunen vedr. trafi-kken
i vort område. Der var en deI utilfredshed med de trafikdæmpende
foranstaltninger, der var etableret. Det blev fremført, at man
kunne foreslå, at venstre/h@jresvings forbudsskiltet ved Bygræn-
sen blev fjernet og at man i stedet etablerede "bump" på Bygræn-
sen/Røde Mellemvej eller opsatte en bom i svinget, hvor Røde Mel-
lemvej går ind i Bygrænsen.

ad 6: VaIg i føIge vedtægterne
Kasserer Ivan Givskov besluttede på m@det, at han ikke modtog
genvalg. I stedet blev Nils Hermansen, Glamsbjergvej 37 valgt til
kasserer.
Lis Jensen blev genvalgt som sekretær. Vibeke Fennestad blev gen-
valgt som suppleant.
Henrik Simonsen, Bolbrovej 32 blev valgt som suppleant for l- år.
Som revisorsuppleant blev valgt Henning Schmidt, Ladblnrej 23.

ad 7: Eventuelt
ffispprgsmå1etomopgravningafo1ietanke.o1ietan-
k€, der er nedlagt efter 1. april L97O, skal ikke graves op.
Grundejerne har dog selv ansvaret ved udsivning af oll-e.

Bestyrelsen blev anmodet orn: at tage spprgsmåIet om et ulovligt
opført skur på Glamsbjergvej 35 op med kommunen.

Formanden vil unders6ge ansvarsrettigheder vedr. stikledninger og
afLøbstedninger.



Det bLev foreslået, at bestyrelsen skulle se på, om der kunne
etableres yderligere vejbelysning i vor grundejerforening.

Det bLev påtal.t, at der er fliser "på den lukkede LadbyveJ", der
er sunket, så der danner sig vandpytter. tigeledes er der samme
sted vandlåse, der er Øde1agt, da HNG arbejdede med nedlægning
af rør.

dirigent

Referent: Lis Jensen
sekretær


